
 

 

Protokoll styrelsemöte 17 maj 2023 

Tid:  kl.10-12 

Plats: Teams 

 

Närvarande: 

Hans-Olov Furberg, Peter Carlsson, Thomas Nilsson, Tomas Rydsmo, Lisa Rosander, Mia Karlsson, 

Berit Roman, Emil Alm 

Adjungerad: Annica Wallenborg Flynn,  

1. Mötets öppnande 

Thomas Nilsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Val av ordförande, sekreterare och justerare 

Ordförande: Thomas Nilsson valdes. 

Sekreterare: Annica Wallenborg Flynn valdes. 

Justerare: Jämte ordförande valdes Tomas Rydsmo  

 

3. Godkännande av föredragningslista 

Föredragningslistan godkändes. 

 

4. Föregående protokoll   

Gicks igenom och lades till handlingarna.  

 

5. Hur ser OFI på förslaget om Ökat statligt inflytande över statsbidraget till folkhögskolor och 

studieförbund, diskutera remissvar och arbetsgång.  

 

Styrelseledamöterna fick var och en redogöra för hur de såg på detta förslag.  

 

Beslut: Ordförande och verksamhetschef får i uppdrag att skriva fram ett förslag på 

remissvar som skickas ut till alla ledamöter i god tid innan den 26 juni som är sista dag för att 

lämna in remissvaret. Verksamhetschef ansvarar för att sammanställa de inspel som kommer 

in för att sedan skicka in OFI:s svar till Utbildningsdepartementet senast den 26 juni.  

 

6. Info från sammanslagningsgruppen OFI och FHF  

HansOlov Furberg redovisade hur arbetet i denna grupp fortlöper enligt nedan och 

redovisade vad gruppen kom fram till vid deras möte den 16 maj.  

Stadgarna:  

Antas på OFI´ s extra årsmöte den 13 oktober.  

Peter Högberg från FHF gör ett förslag på arbetsordning. 

HansOlov Furberg gör ett samlat förslag till stadgar. 

Arbetsordning  

OFI tar beslut om arbetsordning (styrelsebeslut). 



Nomineringsförfarande 

Ingår i arbetsordningen (eftersträva spridning över landet).   

Ekonomi 

FhF tar beslut om hur föreningens pengar ska hanteras. 

Arvodesregler   

OFI tar beslut om arvoderingsregler på extra årsmöte. 

Namnfrågan   

Namnfrågan ska utredas under året.      

 

7. Beslut: OFI som arbetsgivare och beslut lokalt avtal.   

 

Beslut: Styrelsen beslutade att anta det lokala avtalet och därmed antar OFI samma avtal 

som RIO och FSO har.  

 

8. Beslut om nytt arvodesdokument och arvodesersättning.  

 

Beslut: Styrelsen beslutade att anta detta dokument.   

 

9. Beslut angående Möjlighet till yttrande gällande start av filial i annan region.  

 

Beslut: Styrelsen beslutade att godkänna det förslag på yttrande som föredrogs.   

 

10. Nya rutiner reseräkningar och arvodesersättningar 

Verksamhetschefen, (VC), informerade styrelsen om att de numer kommer att kunna boka 

sina resor i SJ Biz alternativt att VC gör detta. Vid de sammanträden som sker på plats i 

Stockholm bokar VC ledamöternas hotellrum.  

 

Underlag för arvodesersättningar ska skickas in till Katarina Svedberg senast under oktober 

månad. Mall för detta finns att få av VC.  

 

11. Hur löser vi kassörsuppdraget 

 

Beslut: Styrelsen beslutar att behålla kassörsposten vakant. Ordförande och VC får i uppdrag 

att ge styrelsen löpande information om resultat och balans.   

 

12. Diskussion kring PP:n Underlag handlingsplan OFI och RIO strategiskt arbete – hur ska vi 

jobba vidare med detta?  

 

Beslut: Ordförande och VC får i uppdrag att ta frågan vidare till RIO och även ha med den i 

2024 års verksamhetsplan.  

 

13. Verksamhetsrapport från Ordförande och verksamhetschef – vad har hänt sen sist? 

Kort sammanfattning och information redogjordes utifrån nedan aktiviteter: 

- 29 mars samrådsmöte med Folkbildningsrådet   

- 27–28 mars verksamhetsbesök Region Dalarna, (Mora och Malungs folkhögskola) 

- 30 mars fortbildningsdag för biträdande rektorer 

- 17–18 april RIO:s kongress  

- 18/4 möte med Karlstads universitet ang. antagnings till rektorsutbildningen  



- 25/4 Erfarenhetsseminarium om studieomdöme 

- 25/4 Amir Taghian, kommunikatör till projektet Vägen började sin tjänst 

- 25/4 SKR:s förmöte inför FBR:s repskap inkl. möte med studieförbund och RIO 

- 26/4 Repskapsmöte  

- 2/5 Webbinarium om Svenska som andra språk 

- 4/5 besök på Kulturutskottet  

- 9/5 träff med Anders Ahlström inför att ta fram en heltäckande styrelseutbildning 

- 11/5 FSO:s årsmöte 

- 15/5 verksamhetsbesök Molkoms folkhögskola 

 

14. Översyn av OFI:s hemsida – bilda en liten arbetsgrupp. 

 

Beslut: Denna fråga skjuter vi på tills dess att sammanslagningen med FHF är genomfört.  

 

15. Rapporter från arbetsgrupper, referensgrupper, styrgrupper och samrådsorgan; 

 

Styrgruppen för rektorsutbildningen:  

Gunilla Frykensjö Björnfoth och Annica Wallenborg Flynn.  

 

Annica Wallenborg Flynn deltog på antagningsmötet med Karlstads universitet den 18 maj 

där det beslutades vilka rektorer och biträdande rektorer som skulle antas till 

rektorsutbildningen. Folkhögskolorna fick totalt 21 platser och kulturskolan 19 platser. Vid 

detta möte får man inte se vare sig namn eller skola på de som sökt utan endast kriterier 

som är relevanta för att antas. Vi betonade vid detta möte att vi gärna ser att folkhögskolan 

kan erbjudas fler platser än hälften eftersom vi har så många fler som söker jämför med 

kulturskolan.  

 

Rådgivande grupp för etik-och gränsdragning:  

Peter Carlsson och Lisa Rosander  

 

Peter Carlsson redogjorde för innehållet vid det senaste mötet då temat var uppföljning. 

Man diskuterade också om denna grupps vara eller icke vara men inget beslut om att lägga 

ner gruppen togs.  

 

Referensgrupp för kvalitetsarbetet, Kuff:  

Patrik Luht och Daniel Berton  

 

Folkbildningsrådets representantskap:  

Thomas Nilsson och Annica Wallenborg Flynn deltog på Folkbildningsrådets 

representantskap den 26 april med förmöte på SKR den 25 april. På förmötet diskuterades: 

- Representantskapet - vad innebär det? 

- Folkbildningens frågor på två beredningar 

- SKR:s representanter till Folkbildningsrådets valberedning 

- SKR:s styrelsebeslut om ställningstagande angående FBR 

- Folkbildningen i SKR:s inriktningsdokument 

- Regionernas överenskommelse om mobilitetsstöd  

- Folkbildningsutredningen 

- Kommunernas kostnader för studieförbund i SCBs räkenskapssammandrag 



SKR hade också bjudit in RIO och Studieförbunden den sista timmen där vi diskuterade: 

- Folkbildningsutredningen 

- Mobilitetsstödet - filialer 

- Räkenskapssammandraget 

De ärenden som togs upp vid representantskapet den 26 april var: 

- Årsredovisning (2) 

- Förslag till resultatdisposition (2, s. 82) 

- Revisionsberättelse (3) 

- Val av styrelseledamöter, revisorer, valberedning mm (4) 

Men dagen ägnades också åt att i olika work shops diskutera och dokumentet Långsiktiga mål och 

strategisk inriktning - Folkbildningsrådets vision och mål fram till 2025, vägval för Folkbildningsrådets 

roll och prioriteringar 2023–2025 

 

Folkhögskolornas internationella arbete:  

Tomas Rydsmo och Emil Alm  

 

Tomas Rydsmo informerade om att FSO arrangerar två erfarenhetsträffar, (den 15 och 26 juni),  för 

de skolor som har deltagit i projektet Care där man även kommer att bjuda in ukrainska deltagare. 

Man ska bland annat diskutera hur man ska bygga upp Ukraina efter kriget och hur folkbildningen 

och folkhögskolor kan vara ett stort viktigt stöd i detta. Vad händer med ett civilsamhälle som trasats 

sönder av krig och konflikt? Vad behöver man för att bygga upp det igen efter krigets slut? För den 

nystartade folkhögskolan i Vovchok, Ukraina, är svaret tydligt: folkbildning. Trots att det ryska 

anfallskriget pågår för fullt, planerar man redan nu för vad som kommer att ske ”efter segern” då 

man tror att folkhögskolorna kommer att spela en central roll för att åter bygga upp ett starkt 

civilsamhälle, lokalt och nationellt.   

 

Nordiska folkhögskolerådet, NFR:  

Tomas Rydsmo 

 

NFR har fått feedback på den Erasmusansökan som gjorts där man uppmanas att komplettera sin 

ansökan till hösten. Detta innebär att beslutet kommer att flyttas fram.  

 

Folkbildningsrådets expertgrupp:  

Hans Olov Furberg, 

 

Styrelsen för FSO:  
Thomas Nilsson, Annica Wallenborg 
 
FSO hade sitt styrelsemöte och sitt årsmöte den 11 maj där bland annat ny styrelse för FSO valdes där 
Anna Ekström kommer att vara FSO:s ordförande.  
 
FSO:s styrelse 
Annamaria Hedlund  
Anders Georgsson  
Anna Ekström 
Olle Westberg  



Thomas Nilsson  
Annica Wallenborg 
Peter Högberg  
Robert Uitto  
 
Ständigt Adjungerad: Karin Karlsson, verksamhetschef FSO. 
   
Rådet för folkbildningsfrågor, RÅFF 

Anna Hartman Sjödin och Annica Wallenborg 

 

Det senaste mötet var den 26 april där varken Annica eller Anna hade möjlighet att delta. Det har 

ännu inte kommit några minnesanteckningar från mötet.  

Styrgrupp för forsknings-och utbildningsfrågor, FoU:  

Hans Olov Furberg, Thomas Nilsson och Annica Wallenborg Flynn. 

 

Det senaste mötet var den 5 maj och bland annat behandlades nedan punkter: 

Verksamhetsrapport – avstämning mot årshjulet   

Rektorsmentorsprogrammet 

Rektorfortbildningsgrupperna 

Folkhögskoleforum 

Allmän kurs i utveckling 

Yrkesutbildning i utveckling  

Folkhögskolan som konstnärlig bildningspraktik  

Nationella erfarenhetsseminarier våren 2023 

Biträdande rektorskonferens 

Information angående förslag om att anordna erfarenhetsseminarier   

Det kommer att anordnas en konferens om internatets betydelse utifrån bland annat ett 

socialpedagogiskt perspektiv på Wendelsbergs folkhögskola 25–26 september. Initiativet kommer 

från folkhögskolorna i Västra Götaland, Sveriges folkhögskolor kommer att vara medarrangör och 

stötta med administrativa uppgifter samt marknadsföring på Sveriges folkhögskolors hemsida.  

 

16. Övriga frågor 

Lisa ställde en fråga om hur man ska se på de fackligt förtroendevalda lärares eventuella 

nedsättning i arbetstid och fick lite tips från övriga styrelseledamöter.  

 

17. Nästkommande möten  

18 augusti kl.10-12 på Teams 

28-29 september i Stockholm kl.12-13 

12 oktober inför extra årsmöte kl.14-19 i Stockholm för de som vill och kan 

13 oktober extra årsmöte kl.10-15 

 

18. Mötets avslutande 

 

 

 

 



 

Datum:    Datum: 

 

 

Ordförande Thomas Nilsson   Justerare Tomas Rydsmo 

 

Datum: 

 

Sekreterare Annica Wallenborg Flynn 

  

 
Signatur:

E-post:

Signatur:

E-post:

Signatur:

E-post:

Thomas Nilsson (29 maj 2023 10:36 GMT+2)
Thomas Nilsson
thomas.nilsson@edu.gotland.se

Tomas Rydsmo (29 maj 2023 13:58 GMT+2)
Tomas Rydsmo

tomas.rydsmo@vgregion.se

Annica Wallenborg Flynn (29 maj 2023 14:03 GMT+2)
Annica Wallenborg Flynn
annica.wallenborg@sverigesfolkhogskolor.se
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